
Balzaretti: Zawsze dawałem sto procent z tego co mogłem
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Federico Balzaretti zaliczył całkiem dobry występ w niedzielnym meczu ze

Sieną. Niestety, przez większość sezonu sprowadzony z Palermo gracz

zawodził, a to właśnie z jego transferem wiązano przed sezonem duże

nadzieje. O zespole i o sobie mówił w wywiadzie dla Sky Sport.

 

- W tym sezonie zabrakło regularności, gdyż czasem pokazywaliśmy się z bardzo

dobrej strony, grając spektakularną piłkę, ale zgubiliśmy się w niektórych

momentach sezonu, gdzie brakowało siły i złości, aby wygrać mecze. To limity,

których nie mają wielkie zespoły. Wiem, że nie trafiłem do serc kibiców, jednak

mogę spokojnie powiedzieć, że zawsze dawałem sto procent z tego co mogłem.

Zawsze. Moje sumienie jest na miejscu. Zaoferowałem w tym sezonie słabe

występy, nie zawsze na poziomie.
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